
Łódź, 1 marca 2016 r.

Protokół z posiedzenia
Konferencji Dyrektorów Bibliotek Uczelni Medycznych

w dniu 1 marca 2016 r. w Łodzi

W spotkaniu wzięli udział dyrektorzy bibliotek:

1. Beata Bator - Biblioteka Medyczna UJ CM
2. Renata Birska - Biblioteka Główna Uniwersytetu Medycznego w Lublinie
3. Dagmara Budek - Biblioteka Główna Pomorskiego Uniwersytetu Medycznego

w Szczecinie
4. Danuta Dąbrowska-Charytoniuk - Biblioteka Główna Uniwersytetu Medycznego

w Białymstoku
5. Anna Grygorowicz - Biblioteka Główna Gdańskiego Uniwersytetu Medycznego
6. Krzysztof Nierzwicki - Biblioteka Główna Uniwersytetu Mikołaja Kopernika w Toruniu
7. Ewa Nowak - Biblioteka Główna Śląskiego Uniwersytetu Medycznego w Katowicach
8. Magdalena Kotlarek-Naskręt - Biblioteka Główna Uniwersytetu Medycznego

w Poznaniu
9. Renata Seweryniak - Biblioteka Centrum Medycznego Kształcenia Podyplomowego
10. Renata Sławińska - Biblioteka Uniwersytetu Medycznego we Wrocławiu
11. Anna Uryga - Biblioteka Medyczna UJ CM
12. Irmina Utrata - Biblioteka Główna Warszawskiego Uniwersytetu Medycznego
13. Ryszard Żmuda - Biblioteka Główna Uniwersytetu Medycznego w Łodzi
14. Witold Kozakiewicz - Biblioteka Główna Uniwersytetu Medycznego w Łodzi

oraz członkowie honorowi:

15. Aniela Piotrowicz
16. Bolesław Howorka

1. Przewodnicząca KDBAUM dyr. Anna Grygorowicz powitała dyrektorów bibliotek
i w imieniu wszystkich zebranych podziękowała dr. Ryszardowi Żmudzie -
dotychczasowemu dyrektorowi Biblioteki Głównej Uniwersytetu Medycznego w Łodzi
za wieloletnią współpracę.

2. Potwierdzono przyznanie dyr. Anieli Piotrowicz tytułu honorowego członka KDBAUM
(głosowanie odbyło się drogą elektroniczną) oraz jednogłośnie przyznano dyr.
Ryszardowi Żmudzie tytuł honorowego członka KDBAUM.

3. W związku z listem ministra J. Gowina do rektorów szkół wyższych w sprawie
odbiurokratyzowania uczelni, zdecydowano, że zostanie przygotowana opinia dla
rektorów uczelni medycznych w sprawie zmian w systemie informacji o nauce, a ściślej
Modułu sprawozdawczego PBN (głosowanie jawne: 7 głosów za, 0 głosów przeciw,
5 wstrzymało się); KDBASP nie będzie zabierać głosu w tej sprawie.



W Lublinie trwają przygotowania do projektu uczelnianego w tym zakresie, dyr. Renata
Birska zrobi rozeznanie czy nie można byłoby połączyć sił i składać wniosek wspólnie.

10. W sprawie przechowywania archiwalnych zasobów czasopism drukowanych ustalono, że
Gdańsk udostępni plik z danymi czasopism, który poszczególne biblioteki będą
uzupełniać (o te tytuły, których nie chcą przechowywać). Przyjęto zaproponowane przez
Gdańsk kryteria, tzn.:

• zakończony wpływ lub
• pierwszy tom czasopisma ukazał się po 1945 roku lub po tym roku rozpoczął się

jego wpływ
• tematyka popularno-naukowa
• językach czasopisma: bułgarski, rosyjski, rumuński, itp.
• wykorzystanie
• dostępność; tytuł pozostaje tam, gdzie jest najbardziej kompletny zasób; scalenie

ciągów i ich uzupełnienie, by zasób archiwalny był jak najbardziej kompletny

11. Zaproponowano rozszerzenie współpracy z bibliotekami uczelni, które uruchomiły
kierunki medyczne, w zakresie organizowania wspólnych konferencji; natomiast nie
będzie rozszerzenia składu KDBAUM (uczelnie te nie wchodzą w skład KRAUM).

Protokół sporządziła: Dagmara Budek
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